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GENERAL CHINESE LANGUAGE AND CHINESE CULTURE 

FOR CHINESE CHILDREN 

华人华侨子女汉语语言与中国文化课程

March 1, 2014 – June 21, 2014
授课时间：2014年3月1日------2014年6月21日

30  hours (15 weeks, 15 lectures, 1 per week, 2 hours/per lecture)

Time     Saturday from 9:00 -10:40 

共计30课时（15周，15次课， 每周1次课， 每次2课时）
Tuition: 50EUR/person         学费  每人50欧元

Lecturer: Ms. LIU Shan, Ms. WANG Xiao, Ms. GONG Yue, Chinese teacher from Shanghai University of International Business and Economics

课程教师：刘珊  王潇  宫悦   上海对外经贸大学教师

Levels: Preprimary (age 5-7), Primary (age 8-11), Intermediate (age 12-15)

班级：启蒙班（5至7岁）  初级班（8至11岁）  中级班（12至15岁）

DETAILED SCHEDULE    课程安排表

Classroom  17, 1st floor        上课地点：Trnovo小学 
                                                                    Karunova ulica 14a, 1115 Ljubljana
                                                教室：      二楼， 17号等教室

WEEK 1 （第一周）
Saturday, March 1, 2014 (Trnovo) 2014年3月1日周六 （Trnovo 小学）
Placement Test with new students   1. 报名新生参加分班考试   3月1日周六  上午9:00 - 10:40
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, March 9 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

2. 课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）3月1日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 2 （第二周）
Saturday, March 8, 2014 (Trnovo)       2014年3月8日周六，（Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, March 8 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）3月8日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 3  (第三周)
Saturday, March 15, 2014 (Trnovo)        2014年3月15日 周六 （Trnovo 小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, March 15 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）3月15日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 4  （第四周）
Saturday, March 22, 2014 (Trnovo)         2014年3月22日 周六（Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, March 22 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）3月22日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 5 （第五周）
Saturday, March 29, 2014 (Trnovo)         2014年3月29日 周六（Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, March 29 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）3月29日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 6    （第六周）
Saturday, April 5, 2014 (Trnovo)          2014年4月5日 周六   （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, April 5 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）4月5日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 7  （第七周）
Saturday, April 12, 2014 (Trnovo)        2014年4月12日  周六     （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, April 12 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）4月12日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 8  （第八周）
Saturday, April 19, 2014 (Trnovo)    2014年4月19日周六        （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, April 19 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

 课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）4月19日周六，上午9:00 - 10:40

National Holiday, April 26, 2014 – May 4, 2014  国庆假日：2014年4月26日-5月4日
WEEK 9 （第九周）
Saturday, May 10, 2014 (Trnovo)      2014年5月10日周六   （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, May 10 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）5月10日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 10  （第十周）
Saturday, May 17, 2014 (Trnovo)       2014年5月17日 周六      （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, May 17 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）5月17日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 11   （第十一周）
Saturday, May 24, 2014 (Trnovo)         2014年5月24日周六       （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, May 24 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）5月24日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 12  （第十二周）
Saturday, May 31, 2014 (Trnovo)         2014年5月31日周六       （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, May 31 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）5月31日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 13  （第十三周）
Saturday, June 7, 2014 (Trnovo)      2014年6月7日周六       （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, June 7 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

 课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）6月7日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 14    （第十四周）
Saturday, June 14, 2014 (Trnovo)       2014年6月14日周六      （Trnovo小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, June 14 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）6月14日周六，上午9:00 - 10:40

WEEK 15   （第十五周）
Saturday, June 22, 2014 (Trnovo)        2014年6月21日周六       （Trnovo 小学）
Lecture: General Chinese language and culture, Saturday, June 21 from 9:00 - 10:40, lecture will be held in Chinese. 

课程：基础汉语语言与中国文化 （汉语讲授）6月21日周六，上午9:00 - 10:40

Notes:

All levels are open only to students who can speak Chinese. Students who cannot speak Chinese please apply for the course for Slovenian Children ( for non-Chinese-mother-tongue-students) in Confucius Institute. www.ef.uni-lj.si/konfucijev_institut
Every week homework will be assigned, parents need to check please.

备注：

新生入学要求  有汉语表达能力，无汉语语言基础的学生请家长报名参加孔子学院斯洛文尼亚小朋友汉语班学习，该班特别为非汉语母语的小朋友开设，目前已有华裔小朋友参加学习，详情请咨询孔子学院。

www.ef.uni-lj.si/konfucijev_institut
每周课程结束 均布置课外口语或书面作业，请家长协助并配合教师 完成学习任务。

卢布尔雅那大学孔子学院  

2014年1月25日

